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Saksfremlegg til styret i Sykehusinnkjøp 

Status strategiarbeid kategori legemidler 
 

Møtedato: 25. april 2018  

Tidligere behandlet i styret/saksnr. 87/2017 10/2018, 18/2018 

Type sak (orienteringssak, diskusjonssak, beslutningssak, 
temasak) 

Orienteringssak  

 

 
 
 

Styret i Sykehusinnkjøp HF inviteres til å treffe følgende vedtak: 
 
 

1. Styret i Sykehusinnkjøp HF tar fremlagt status til orientering. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Vadsø, 18. april 2018 
 
 
 
Kjetil M. Istad 
Administrerende direktør 
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1. Hva saken gjelder 

I styremøtet sak 87/2017 strategiarbeid kategori legemidler ble det gjort vedtak om at styret ønsket 
å bli oppdatert på utviklingen av prosjektet på hvert styremøte frem mot sommeren 2018. 
 
Administrerende direktør legger nå frem for styret den tredje rapporteringen av status i prosjektet.  

2. Hovedpunkter og vurdering av handlingsalternativer 

 
Status fremdrift 

Prosjektet gjennomføres i henhold til tre definerte steg, der hensikten med tredelingen er å sikre at 
viktige forutsetninger, veivalg og resultater forankres før prosessen går videre.  
 

 
 

Prosjektet har nå ferdigstilt fase 2 og utarbeidet og levert en milepælsrapport som oppsummerer de 
satsingsområdene som kategoristrategien vil fokusere rundt, og som vil ligge til grunn for Divisjon 
legemidler sitt arbeid fremover. Satsingsområdene vil diskuteres videre internt og sammen med 
interessenter for å sikre at disse er i tråd med de forventninger og krav som foreligger. Dette kan 
medføre at satsingsområdene kan endre seg etter forankringsaktiviteter er gjennomført.  
 

Satsingsområdene er som følger (ytterligere detaljering og innhold knyttet til det enkelte 
satsingsområde kan sees i vedlegg 1): 
 

1. Divisjon legemidler skal være et legemiddelfaglig organ for de regionale helseforetakene  
2. Divisjon legemidler skal ha en differensiert og forutsigbar tilnærming til innkjøp av legemidler 
3. Divisjon legemidler skal tydeliggjøre sin rolle innen Nye Metoder  
4. Divisjon legemidler skal være en pådriver for samhandling (interne og eksterne interessenter, 

samt leverandører) 
5. Divisjon legemidler skal være en pådriver for samfunnsansvar i offentlige anskaffelser av 

legemidler 
 

Parallelt med forankringsrunden vil arbeidet med å lage en handlingsplan (implementeringsplan) pr 
satsingsområde, samt et godt kommunikasjonsbudskap til strategien påbegynnes.  
 

3. Oppfølging av aktiviteter og tiltak 
I sak 18/2018 ble det foreslått en liste med tre tiltak for å sikre fremdriften med arbeidet med 
strategien. Følgende aktiviteter er gjennomført: 
 

• Involvering og kontaktpunkt i RHF – 
Tiltak – prosjektet har selv tatt initiativ til et møte med Administrende direktør i Helse Nord.  
Møtet ble gjennomført 11. april. Et mål med møtet var å få aksept for gjennomføring av en 
rundebordskonferanse med sentrale representanter for RHF-ene i løpet av april og gjennom 
dette komme i dialog med RHF ledelsen på de prioriteringer som Divisjon legemidler setter for 
seg selv i strategiprosessen. Invitasjon til rundebordskonferanse er under utsendelse.  
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• Økt behov for tid til forankringsaktiviteter – Det er gjennom arbeidet sett behov for å bruke 
tid også i fase 3 til å ytterligere diskutere og forankre de prioriterte satsingsområder som per 
nå er definert. Dette begrunnes i hovedsak med behovet for økt involvering av de regionale 
foretakene, men er også viktig for å sikre at satsningsområdene blir forstått på lik måte av 
alle interessenter. 

 
Tiltak – prosjektet vil jobbe med forankringsaktiviteter parallelt med øvrige planlagte 
aktiviteter i fase 3. Dette vil bidra til å sikre at prosjektet ferdigstilles i henhold til vedtatt 
tidplan som er 29.6.2018.  
 

4. Anbefaling 

Prosjektet jobber i henhold til vedtatt tidsplan og har levert andre milepælsleveranse. Det er 
identifisert to avvik fra fremdriftsplanen, men administrerende direktør registrerer samtidig at det er 
satt inn relevante tiltak for å møte disse utfordringene. Før endelig leveranse fra prosjektet vil 
hovedlinjene i strategien bli presentert for styret på møte 14. juni.  
 

Administrerende direktør anbefaler at styret tar statusrapporten til orientering. 
 


